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Verslag Algemene ledenvergadering  Energiek Alphen aan den Rijn 
 
Datum: 14 mei 2024, 20.00  
Plaats:  Clubhuis golfclub Zegersloot 
 

 
Aan- en afwezigen: zie presentielijst 
 

 

1.  Opening 

Erik opent om 2000 de vergadering.  

Erik stelt de aanwezige bestuursleden voor; helaas is Menno Stijl onverwacht afwezig.  
Voor nadere toelichting verwijst dit verslag naar de toegezonden vergaderstukken en de 
bijgevoegde presentatie voor de ledenvergadering. 

2. Goedkeuring verslag ALV 23 mei 2023 

Het verslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd. 

Er zijn ook geen vragen over de inhoud van het verslag.  

3. Bestuurswisselingen 

- Benoeming penningmeester 

Het bestuur heeft Peter Borst voorgedragen als penningmeester. Peter introduceert 
zichzelf.  

De ALV stemt unaniem in met zijn benoeming. 

- Voorstel rooster van aftreden 

Het bestuur heeft het volgende rooster van aftreden voorgesteld. 

2026: Erik de Ruijter en Wim van Aken 

2027: Frank van Oudenhove en Menno Stijl 

2028: Peter Borst en Ferd Schelleman 

De ALV keurt het rooster goed. 
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4. Jaarverslag 

Wim van Aken geeft inzicht in de groei van het ledenaantal . 

Daarna presenteert hij een overzicht van de activiteiten en projecten waar Energiek Alphen 
in 2023 tijd en energie in heeft gestoken. 

5. Financieel jaarverslag 

- Goedkeuring jaarrekening 2023 

Erik de Ruijter presenteert het financiële resultaat van Energiek Alphen.  

De ALV keurt het jaarverslag goed. 

- Verklaring van de kascommissie 

De kascommissie adviseert het bestuur decharge te verlenen. De ALV gaat hiermee 
akkoord. 

- Benoeming kascommissie 

De huidige leden Aad Hartveld en Dick van Leeuwen zijn beide lid van het ECT. Het heeft 
echter de voorkeur dat de leden van de kascommissie geen lid zijn van het ECT. Daarom 
heeft het bestuur een oproep gedaan aan leden om zich kandidaat te stellen voor de 
kascommissie. 

Ed Jansen heeft zich aangeboden. Het bestuur gaat op zoek naar nog een kandidaat. 

Voorlopig blijven Aad of Dick aan. 

- Begroting 2024 

Erik de Ruijter presenteert de begroting voor 2024. Deze is ter kennisgeving. 

De overeenkomst met de gemeente voor het energiecoachprogramma is begin dit jaar, 
na het bereiken van 1500 uitgebrachte adviezen, beëindigd. Voor het de voortzetting van 
het programma is een subsidieaanvraag goedgekeurd door de gemeente; een eerste 
betaling daarvan is al ontvangen. 

6. Speerpunten en actieplan 2024 

In de loop van 2023 is het bestuur begonnen met het opstellen van een beleidsplan. Dit heeft 
uiteindelijk geleid tot het ‘Speerpunten en actieplan 2024’. Dit document schetst de richting 
van de activiteiten waar Energiek Alphen zich de komende tijd op toelegt.  

Erik licht het plan toe. De leden steunen het plan van harte. 
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7. Convenant met gemeente 

Het bestuur voert momenteel overleg met de gemeente over een convenant waarin de 
samenwerking tussen de gemeente en Energiek Alphen over een de periode 2024 tot 2030 
staat beschreven. Wim van Aken licht de grote lijnen van dit convenant toe.  

Het bestuur vraagt in de ALV mandaat van de leden om dit convenant te tekenen. 

De ALV stelt vast dat het convenant nog niet volledig is uitgekristalliseerd en mogelijk 
verplichtingen voor Energiek Alphen met zich mee zal brengen. Daarom verleent de ALV het 
bestuur mandaat om de onderhandelingen te voeren maar wenst inzage in het convenant 
voordat het bestuur het kan tekenen. 

Het bestuur zegt toe de tekst van het convenant te zijner tijd aan de leden voor te leggen en 
er een schriftelijke peiling over te houden of het in een ALV voor te leggen. 

8. Energieadviezen 

Frank van Oudenhove geeft een presentatie over het programma Energieadviezen en een 
vooruitblik op de toekomstige activiteiten op dat gebied. 

9. Energiegemeenschap en ledenwerving 

Erik legt kort uit welke ideeën er leven rond het thema Energiegemeenschap. Helaas is 
Menno Stijl afwezig, hij zou hier een uitgebreidere presentatie over geven; die wordt 
mogelijk later gegeven. 

10. Rondvraag 

- Gijs Pool: wat kan Energiek Alphen betekenen op het gebied van warmtenetten? 
Antwoord: Er is nog veel in ontwikkeling in de technische mogelijkheden en Energiek 
Alphen wacht dit voorlopig af. 

11. Sluiting 

Volgend jaar houden we de ALV waarschijnlijk later:  eind mei/begin juni om iets meer tijd te 
hebben om de financiële stukken op te stellen. 

Erik sluit de vergadering en nodigt de leden uit voor een drankje en hapje.  

 


